
EL JOVENT DE SANTA CRISTINA 
D'ARO: EL NOSTRE FUTUR 

Vivim molt de pressa, l'experiència que podem agafar, serà molt diluïda. 
Necessitem gent amb suficient preparació, per suplir el que el temps ens 
ensenyava. 

Aquí és on la joventut té un paper fonamental, per un millor desenvolupament 
d'un poble. La seva opinió s'ha de tenir en compte: és el nostre futur. 

- T'agrada el poble on vius? 
- Sí, ens hi trobem molt bé. 

(Anglada, Costa, Nitu's) 

- Què hi trobes a faltar? 
- A nivell del que és el poble, si el 

comparem amb els altres pobles dels 
nostres voltants, tenim més coses de 
les que necessitem. A nivell d'activitats, 
qualsevol cosa que es demana al nostre 
Ajuntament, la concedeixen. Ara, a 
nivell d'una necessitat per al nostre 
poble, el que veritablement falta és la 
«variant». (Anglada). 

- Crec, també, que aquesta 
«variant» és molt necessària. 
M'agradaria un local en el qual es 
pogués projectar cinema. Això 
comportaria, al mateix temps, un lloc 
de reunió del jovent de Santa Cristina. 
(Nitu's). 

- Una falta de sensibilització de 
l'alcalde i alguns regidors envers al 
poble. La meva queixa és motivada 
per les ferralles posades al carrer la 
Teu lera, com si en comptes de cotxes, 
la gent corregués amb mulats i els 
hagués de lligar. (Costa). 

- Tens interès per les coses del 
poble? 

- Sf, a més hi gaudeixo amb totes 
les activitats tot i ésser per a mi molt de 
sacrifici, per falta d'hores. (Anglada). 

- Sí, sempre que siguin activitats 
culturals i recreatives no esportives 
relacionades amb el futbol. (Nitu's). 

- Tinc un interès general, cap en 
particular. (Costa). 

- Ets d'algun partit polític? 
- No, (Anglada, Costa, Nitu's). 

- T'agrada la natura? 
- Sí. (Anglada, Costa, Nitu's). 

- Ets conscient que vius en una 
vall meravellosa, que s'ha de con-
servar? . , 

- Sí, però malauradament aixo no 
s'està fent, ja que hi ha un niu de 
porqueria per tot arreu on vas. Em 
considero un «home de bosc» ja que 
gaudeixo observant aquesta natura i 
tot el que comporta. Hi veig un equilibri 
que anem destruint moltes vegades 
sense cap finalitat concreta. (Anglada). 

- Sí, però no crec que es doni massa 
importància al fet de cuidar la natura. 
(Nitu's). 

- Sóc conscient que la vall és 
meravellosa, però s'està degradant 
molt ràpidament. L'abocador s'està 
convertint en un foc de porqueria, el 
qual perjudica les aigües dels nostres 
pous i el medi ambient. (Costa). 

- Creus que seria prof i tós 
organitzar un col loqui i després 
crear una associació de oves de 
Santa Cristina per tractar discutir 
tots els aspectes, per crear la 
consciència que un altre dia sereu 
vosaltres els que tirareu endavant 
aquest poble? 

- Veig molt difícil de tirar endavant 
aquesta tasca, hem viscut molt de 
temps dispersats, sense llocs de 
contacte, això ens ha marcat molt, a 
l'hora de conèixer-nos amb més 
profunditat. (Anglada). 

- No, crec que tingués èxit, perquè 
la gent, s'estima més estar-se a casa o 
anar al bar, abans de molestar-se a fer 
reunions o col·loquis o discutir temes 
perquè en realitat això no interessa. 
(Nitu's). 

- Veig molt difícil la creació d'una 
associació de joves: en el meu cas el 
fet d'haver estudiat a fora també m'ha 
deixat al marge d'un contacte entre els 
altres joves del poble i de les seves 
inquietuds. (Costa). 

- Un «Eslògan» per Santa Cristina 
d'Aro? 

- «Santa Cristina, COSA FINA». 
(Nitu's). 

- Quin esport practiques? 
- Un esport en concret no, esquaix 

algunes vegades. (Nitu's). 
- En concret cap, m'agrada la bici, 

però la considero un entreteniment. 
(Costa). 

- La cacera. (Anglada). 

- Quin és el teu millor relax? 
- Per trobar-me bé, anar a bosc. 

(Anglada). 
- Estar tranquil, aprofitant la soledat 

del moment. (Nitu's). 
- M'agrada la música. (Costa). 

- Quina activitat cultural? 
- Una en concret no la tinc, rebo 

una informació general a través de la 
premsa diària (Anglada). 

- Sóc un cinèfil. (Nitu's). 
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